
 

 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Søren Egge Rasmussen (EL) stillet den 21. januar 2022.  

Spørgsmål nr. 137: 

”Vil ministeren redegøre for, hvilke kommuner der har vedtaget at gøre brug af anmel-

delsesordningen for tomme boliger, der trådte i kraft 1. januar 2021 (Lov nr. 2075 af 

21. december 2020)?” 

Svar: 

Indenrigs- og Boligministeriet er ikke i besiddelse af oplysninger om, hvor mange eller 

hvilke kommuner, som har valgt at benytte sig af anmeldelsesordningen. 

Ordningen trådte i kraft 1. januar 2021 og har derfor kun været gældende i ca. 1 år. Jeg 

mener derfor, at det er for tidligt at evaluere på ordningen allerede nu.  

Jeg vil dog senere på året gøre status på alle de tiltag, vi har gennemført for at komme 

de brodne kar til livs i udlejningsbranchen, både dem vi har gennemført ift. små udle-

jere, som anmeldelsesordningen særligt er rettet imod, og de tiltag, der retter sig mod 

de større udlejere. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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